
Z á p i s
z 9. jednání zastupitelstva obce, konaného dne 21.6.2007

v 19.00 hodin v jídelně KD v Dražicích
________________________________________________________

Přítomno: 9 členů zastupitelstva
                 6 občanů

Program jednání: 1. Zahájení, schválení programu jednání
2. Plnění rozpočtu obce
3. Různé, usnesení, diskuse
4. Závěr

___________________________________________________________________________

      1) Zahájení, schválení progamu jednání
Jednání zahájil a řídil starosta obce Stanislav Flígr. Pověřil zápisem místostarostu pana Smažíka a
ověřovateli jmenoval pana Kuldana a paní Mičíkovou. Dále předložil návrh programu jednání
zastupitelstva obce a okomentoval jednotlivé body. Zastupitelé 9 hlasy program schválili.
U s n e s e n í   č. 47/2007
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh programu jednání 9 hlasy.

2) Plnění rozpočtu obce
V dalším bodě seznámil starosta zastupitele a přítomné s plněním rozpočtu. Zároveň okomentoval
jednotlivé položky. Vzhledem ke špatné situaci příjmů navrhl starosta překlenout období z
revolvingového úvěru. Ten končí k 30.6.2007 a je jej nutno prodloužit. Starosta navrhl odsouhlasit
projednání revolvingového úvěru s KB ve výši 1 800 000,- Kč s tím, že část by se použila na vklad
pro plynofikaci obce (vinkulované účty občanů u Raiffeisen). Zastupitelé 8 hlasy schválili záměr
projednat úvěr v Komerční bance ve výši 1 800 000,- Kč, 1 hlas se zdržel.
U s n e s e n í   č. 48/2007
Zastupitelstvo obce schvaluje 8 hlasy záměr projednat úvěr s KB ve výši 1 800 000,- Kč.

3) Různé, diskuse
ad 1) Starosta informoval o kontrole z Finančního úřadu Tábor na stavbu vodovodu Dražice –
východ, která zjistila pochybení ze strany obce Dražice při vyhodnocování dotace. Závěr kontroly
je, že obec Dražice musí dotaci ve výši 688 000,- Kč vrátit a uhradit sankci ve výši 688 000,- Kč.
Starosta navrhl, aby obec požádala o prominutí odvodu a penále Ministerstvo financí ČR. Po
diskusi přijali zastupitelé rozhodnutí – 9 hlasy schválili návrh starosty podat žádost o prominutí,
žádost o posečkání s platbou a zároveň odvolání proti rozhodnutí.
ad 2) Starosta informoval o přípravě čerpání dotace na opravu autobusových zastávek.
ad 3) Starosta navrhl zvýšit dotaci ZŠ a MŠ  Dražice o 25 000,- Kč. Částka bude použita na
malování mateřské školy. Zastupitelé 9 hlasy schválili navýšení dotace ZŠ a MŠ Dražice 
o 25 000,- Kč.
ad 4) Probíhá konkursní řízení na výběr nového ředitele školy. Do výběrové komise byli
jmenováni:
Stanislav Flígr, starosta Obce Dražice
Jana Palmová, Krajský úřad Jč. Kraje
Mgr. Jiří Holomek, ČŠI
Mgr. Jana Součková, ZŠ Stádlec
Věra Packová, MŠ Dražice
Jaroslava Mičíková, Školská rada ZŠ Dražice
Mgr. Zdeněk Krátký, Obec Dražice
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První jednání komise se uskuteční 3.7.2007 od 09.30 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu v
Dražicích.
ad 5) Bylo navrženo posunout termín konání 10. jednání zastupitelstva obce na 26.7.2007.
Zastupitelé 9 hlasy posunutí termínu schválili.
ad 6) K 31.5.2007 byla provedena mimořádná inventarizace majetku a závazků obce Dražice,
při níž byl zjištěn inventarizační rozdíl na účtě 031 – pozemky ve výši  -15 622,- Kč. Zastupitelé 9
hlasy schválili zaúčtování inventarizačního rozdílu.
ad 7) Místostarosta informoval o průběhu přípravy vyhodnocení plynofikace Obce Dražice.
ad 8) Pan Mácha informoval o legalizaci studní obce, budovaných před rokem 1955. Jedná se
celkem o 11 studní.
ad 9) Probíhají přověrky přípojek kanalizací ve vztahu k placení stočného.
ad 10) Proběhlo úspěšné územní řízení na komunikaci za kulturním domem.
ad 11) Vedení obce připravuje dokumentaci k převedení pozemků pod chodníky do majetku
Obce Dražice.
ad 12) Obec Meziříčí odpověděla písemně na žádost zastupitelstva obce Dražice 
o spolupodílení se na úhradě nákladů, spojených s výstavbou rybníka  Na Suchých ve výši 
77 500,- Kč. Zastupitelstvo Obce Meziříčí požadovanou částku uhradit nechce a navrhuje úhradu 
50 %. Zastupitelé 8 hlasy pověřili Ing. Průchu připravením podkladů pro projednání požadovaných
vícenákladů s Obcí Meziříčí a stanovením postupu projednání. 1 hlas se zdržel.
ad 13) Zastupitelé 8 hlasy schválili Smlouvy o užívání sportovního areálu s organizacemi
NOM a TJ Dražice. Zároveň pověřili starostu podpisy obou smluv. 1 hlas se zdržel.
ad 14) Místostarosta informoval o úspěšné kolaudaci bytového domu. Na 30.6.2007 od 09.00
do 12.00 byl stanoven Den otevřených dveří s prohlídkou pro občany Dražic. Předání bytů je
stanoveno na týden od 9.7.2007.
Diskuse:
Pan Mácha prodiskutoval se starostou možnost zatrubnění příkopu u hřbitova.
U s n e s e n í   č. 49/2007
ad 1) Zastupitelé 9 hlasy schválili návrh starosty podat žádost o prominutí, žádost o 

posečkání s platbou a zároveň odvolání proti rozhodnutí.
ad 2) Zastupitelé 9 hlasy schválili navýšení dotace ZŠ a MŠ Dražice o 25 000,- Kč.
ad 5) Zastupitelé 9 hlasy schválili posunutí termínu dalšího konání zastupitelstva obce na 

26.7.2007.
ad 6) Zastupitelé 9 hlasy schválili zaúčtování inventarizačního rozdílu ve výši  - 15 622,- Kč

na účtě 031 – pozemky.
ad 12) Zastupitelé 8 hlasy pověřili Ing. Průchu připravením podkladů pro projednání 

vícenákladů, spojených s výstavbou rybníka Na Suchých, s Obcí Meziříčí,
a stanovením postupu projednání.

ad 13) Zastupitelé 8 hlasy schválili Smlouvy o užívání sportovního areálu s organizacemi
NOM a TJ Dražice.

4) Závěr
Jednání bylo ukončeno ve 20.30 hodin
Příští jednání zastupitelstva obce bude 26.7.2007 v 19.00 hodin
Zapsal: Lubomír Smažík

............................................................. ............................................................
                ověřovatelé zápisu                 starosta obce


